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Orienteringssak 
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FS -  behandling:
Møtet vart lukka for det eine punktet under orienteringssaka, med heimel i Forvaltningslova § 13 om 
teieplikt, særleg punkt 2 om "drifts- eller forretningsforhold".

Kommunalsjef Service og Forvalting Thomas Lindås og kommunedirektør Bjørnar Fjellhaug orienterte 
om ei sak som vart presentert i lukka møte, som omhandla kjøp av kommunal tomt. Kven som er 
kjøpar er avgrensa til ordførar og kommunedirektør. Det var forståing i formannskapet om at 
administrasjonen får høve til å forhandla med tanke på om kjøpesummen skal inkludera planering, 
eller om dette er ein kostnad som kjøpar skal ta sjølv. Vidare var det ei forståing om at dette vil gå 
utanfor kommunen sitt reglement om sal av eigedommar.

Kommunedirektør Bjørnar Fjellhaug orienterte om ei historisk sak der det er sett fram krav om 
utløysing av ei tidlegare forplikting om å stilla med ei tomt som erstatning for areal som vart sett av 
til veggrunn for fylkesveg. Ser etter tilgjengeleg areal som kan skiljast ut/ er klart som ei bustadtomt, 
som kan gjevast som erstatning.

Einingsleiar teknisk drift, Atle Vaage, orienterte om brøytestandard. Presentasjonen ligg ved 
protokollen.
Vaage oppmoda til å sjå på om brøyting bør vera eit eige budsjett, og ikkje berre del av drift. Kan det 
vera eit brøytefond der midlar kan sparast opp, slik at det ikkje trengs å be om meir pengar det året 
det snør.

Per Lerøy (Ap) viste til at saka er tatt opp etter at det har vore tilfelle der det har lagt seg is på vegen 
etter snøfall og vêromslag. Spurte om det er lagt på rett nivå for vedlikehaldet, er samstundes open 
for at det kan vera ulik brøytestandard for ulike vegar i kommunen, der hovudvegane er har betre 
standard for brøyting og strøing enn andre vegar. Treng ikkje vera lik standard over alt

Helge Dyrkolbotn (KrF) sa at det er bra å få fram at ein fast runde tar 12 timar, og då er det bra om 
ein også har ei prioritering av kva som skal takast først.



Bjørn Inge Håland Dyrkolbotn (Sp) spurte om det ikkje tidlegare er sagt at ein skal gå frå grus til salt, 
meiner det gjev betre kjøreforhold.

Atle Vaage svara at det er sett opp ei prioritering av drift og entreprenørane i samarbeid, på kva 
rodar som skal prioriterast. Det beste er om det er eigen post i budsjettet slik at det er eit politisk 
vedtak på kva som er standard for brøyting, publisert på nettsida med standard. Kan ha GPS på 
brøytebilane, slik at folk kan sjå kvar dei er ute og jobbar til ei kvar tid.

Økonomi- og personalsjef Odd Harald Dommersnes orienterte om årsrekneskapen, som er levert 
innan fristen.

Økonomi- og personalsjef Odd Harald Dommersnes orienterte om økonomien, med årsrapport og 
årsrekneskap med notar. Denne rapporten kjem til politisk handsaming etter at revisor har sagt sitt, 
og handsaming i kontrollutvalet.

Handsaming i formannskapet:
Kommunedirektøren sitt framlegg vart samrøystes vedteke

FS  vedtak:

Orienteringane vert teke til vitande.

Saksopplysninger:


